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Protokół Nr XIX/2020 

z sesji Rady Gminy w Wojciechowicach, 

która odbyła się w dniu 31 sierpnia 2020 r. 

w sali narad Urzędu Gminy w Wojciechowicach 

 

     W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych na ogólny stan – 15 , zgodnie z załączoną listą 

obecności do niniejszego protokołu, Wójt Gminy – Szymon Sidor, Sekretarz  Gminy – 

Agnieszka Łuba – Mendyk, Skarbnik Gminy – Sylwia Dzioba. 

  

Sesję rozpoczęto o godz. 09.00. 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie XIX sesji, stwierdzenie prawomocności obrad oraz przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu XVIII sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

3. Przedstawienie sprawozdania z działalności i wykorzystania środków budżetowych za 

pierwsze półrocze 2020 roku w Ośrodku Pomocy Społecznej w Wojciechowicach. 

4. Przedstawienie przez Przewodniczącą Komisji Wspólnej Rady Gminy w Wojciechowicach 

opinii na temat procedowanych projektów uchwał. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) określenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie Wojciechowice w roku szkolnym 

2020/2021, 

b) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży 

Pożarnych uczestniczących w działaniach ratowniczych i szkoleniach pożarniczych, 

c) zmiany uchwały Nr XXXII/209/2013 Rady Gminy w Wojciechowicach z dnia 3 września 

2013 r. w sprawie ustalenia „Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Wojciechowice”,  

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020-2028, 

e) zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 

6. Wolne wnioski. 

7. Sprawozdanie Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

8. Zamknięcie obrad XIX sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

 

Ad.1 

 

Przewodniczący Rady Gminy w Wojciechowicach Grzegorz Wójcik otworzył XIX sesję Rady 

Gminy w Wojciechowicach, poinformował, że obrady sesji są nagrywane  

i transmitowane, stwierdził kworum rady na sali: na stan 15 osób, obecnych 15 osób. 

Następnie powitał przybyłych radnych, Wójta z pracownikami. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił powyższy projekt porządku obrad. 

Przewodniczący Rady : Zapytał czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Nikt z radnych nie zgłosił uwag do przedstawionego porządku obrad. 

Rada Gminy przyjęła porządek obrad w głosowaniu jawnym: 
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Głosowanie:   „za” -  15                   „przeciw” - 0                    „wstrzymało się” – 0 

 

Ad.2 

Przewodniczący Rady Grzegorz Wójcik: Zapytał czy są uwagi do protokołu z XVIII sesji Rady 

Gminy w Wojciechowicach. 

Nikt z radnych nie zgłosił uwag do protokołu z XVIII sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym przyjęła protokół z XVIII sesji Rady Gminy  

w Wojciechowicach. 

Głosowanie:   „za” -  15                  „przeciw” - 0                    „wstrzymało się” – 0 

 

Ad.3  

Przewodniczący Rady Grzegorz Wójcik: Poprosił radnych o nie przedstawianie treści 

sprawozdania. Sprawozdanie dostępne było w systemie E-sesja oraz jest dostępne  

w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Wojciechowice.  Jeżeli są pytania do treści 

informacji poprosił  o pytania na piśmie. 

 

Ad.4 

 

Przewodniczący Rady: Poprosił Przewodniczącą Komisji Wspólnej Mariannę Kaczmarska  

o przedstawienie opinii na temat procedowanych projektów uchwał. 

Przewodnicząca Komisji Wspólnej Marianna Kaczmarska przedstawiła opinię z komisji  ( 

opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

 

Ad.5 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Wójcik poddał pod głosowanie uchwały w sprawach: 

a)  określenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie Wojciechowice w roku szkolnym 

2020/2021 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XIX/128/2020 

w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie Wojciechowice w roku 

szkolnym 2020/2021 
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Głosowanie:   „za” - 15                   „przeciw” - 0                    „wstrzymało się” – 0 

 

 

b) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży 

Pożarnych uczestniczących w działaniach ratowniczych i szkoleniach pożarniczych 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XIX/129/2020 

 

w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży 

Pożarnych uczestniczących w działaniach ratowniczych i szkoleniach pożarniczych  

 

Głosowanie:   „za” - 15                   „przeciw” - 0                    „wstrzymało się” – 0 

 

c) zmiany uchwały Nr XXXII/209/2013 Rady Gminy w Wojciechowicach z dnia 3 września 

2013 r. w sprawie ustalenia „Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Wojciechowice” 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XIX/130/2020 

 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/209/2013 Rady Gminy w Wojciechowicach z dnia  

3 września 2013 r. w sprawie ustalenia „Regulaminu udzielania pomocy materialnej  

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Wojciechowice” 

 

 

Głosowanie:   „za” - 15                   „przeciw” - 0                   „wstrzymało się” – 0 

 

 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020-2028 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 
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Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XIX/131/2020 

 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020-2028 

 

Głosowanie:   „za” - 15                   „przeciw” - 0                   „wstrzymało się” – 0 

 

e) zmian w budżecie gminy na 2020 rok 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XIX/132/2020 

 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok 

 

Głosowanie:   „za” - 15                   „przeciw” - 0                   „wstrzymało się” – 0 

 

 

Ad.6 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu radnych w punkcie wolne wnioski. 

Radny Damian Jędrzejewski: Omówił sytuację panująca na stawie w Bidzinach. Zapytał ile 

pieniędzy poszło na modernizację stawu i czy jest na to gwarancja. Zapytał o możliwość 

wyczyszczenia stawu we Wlonicach i Jasicach. Zaproponował zakup koparki do Zakładu 

Komunalnego oraz oczyszczać stawy własnymi środkami. 

Radna Marianna Kaczmarska: Podziękowała radnej powiatowej Agnieszce Łubie – Mendyk za 

pomoc w zamontowaniu słupków ostrzegawczych. 

Podziękowała Wójtowi Gminy za remont budynku GOK. 

Zawnioskowała o wyasfaltowanie podjazdu pod garaż OSP Wojciechowice oraz Ośrodek 

Zdrowia w Wojciechowicach.  

Radny Marek Wójcik: Zapytał o wnioski złożone z przymrozków i gradobicia, ponieważ nie 

ma żadnej odpowiedzi. zapytał o oczyszczenie rowu przy drodze powiatowej w stronę 

kościoła  

w Stodołach, kiedy będzie zrobione.  

Radna Jadwiga Wójcicka: Zapytała o etap prac nad zamontowaniem progu zwalniającego  

i znaku drogowego na drodze w Koszycach oraz położenie nawierzchni asfaltowej na drodze 

w kierunku sołtysa wsi Koszyce. 
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Radna Magdalena Kordek: Zapytała Przewodniczącą Komisji Spraw Samorządowych, 

Oświatowych, Społecznych i Obywatelskich o zmiany personalne w Publicznej Szkole 

Podstawowej w Wojciechowicach. Zaprosiła mieszkańców Gminy Wojciechowice na 

uroczystość upamiętniającą wybuch II wojny światowej pod pomnikiem w Drygulcu.  

Radna Marzena Pawlik: Podziękowała za modernizację budynku szkolnego w Gierczycach.  

Zawnioskowała o modernizację boiska szkolnego oraz zainstalowanie fitnessu 

napowietrznego. Zamontować lustro przy wyjeździe na drogę krajową z drogi od ujęcia 

wody, słaba widoczność. 

Radna Małgorzata Ostrowska: Zawnioskowała o przejście z drogi rowerowej na drogę 

szlakową. 

Radny Damian Jędrzejewski: Zapytał radna powiatową o termin  wykonania chodnika do 

WTZ Bidziny. 

Zapytał co dalej z kanalizacją na gminie Wojciechowice, czy są dodatkowe środki oraz co z 

przydomowymi oczyszczalniami.  

Radny zapytał Przewodniczącego Rady czy wpłynęło pismo szkalujące jego osobę. Jeśli 

wpłynęło pismo poprosił o upublicznienie.  

Przewodniczący Rady Grzegorz Wójcik: Nie wpłynęło żadne pismo szkalujące pana radnego. 

Radny Tadeusz Kabat: Zapytał kiedy będzie remont placu zabaw przy szkole w  Stodołach. 

Zamontować dodatkowa lampę skierowaną na plac zabaw. 

Przekierować lampę pod OSP Stodoły aby oświetlała teren OSP. 

Radny Jacek Majcher: Zapytał o etap pracy drogi, która miała być zrobiona z funduszu 

sołeckiego. 

Radna Anna Czajkowska: Zawnioskowała o uporządkowanie terenu przy świetlicy we 

Wlonicach, wyprostowanie drogi tzw. „gościniec” , remont drogi przed torami, oczyszczenie 

stawu we Wlonicach. 

Radna Krystyna Żądło: Podziękowała za remont remizy- świetlicy w Bidzinach, poprosiła  

o wymianę uszczelek w oknach w budynku remizy. Oczyścić staw na osiedlu w Bidzinach. 

 

  

Ad. 7 

 

Przewodniczący Rady poprosił Wójta Gminy o odpowiedzi na pytania radnych oraz 

przedstawienie informacji z działalności między sesjami.  

Wójt Szymon Sidor : Przedstawił informacje z działalności między sesjami ( informacje 

stanowią załącznik do protokołu). 

Wójt Szymon Sidor przedstawił informacje dotyczące: 

- bezpłatnej szczepionki na grypę, 

- Spis Rolny, 

- umowy dzierżawy zawierane przez rolników, 

- sprzedaż budynku po szkole w Sadłowicach. 

Wójt Szymon Sidor odpowiedział na zapytania radnych.  

Wójt Szymon Sidor wymienił drogi zrobione z Funduszu Dróg Samorządowych oraz dalszą 

realizację budowy dróg gminnych. 
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Wójt poinformował o odbiorze czeków od Premiera Mateusza Morawieckiego i Panią poseł 

Agaty Wojtyszek na zadania majątkowe i inwestycyjne. 

Wójt przedstawił kryterium przyznawania tabletów dla uczniów w ramach Zdalnej szkoły. 

Sekretarz Gminy – Rada Powiatu Opatowskiego Agnieszka Łuba – Mendyk – udzieliła 

odpowiedzi na zapytania radnych, które wpłynęły do niej jako radnej powiatu opatowskiego.  

Radny Damian Jędrzejewski: Powrócił do omawianego tematy stawu w Bidzinach. Zapytał czy 

jest gwarancja na wyczyszczenie stawu. Poprosił mieszkańców gminy o rozważne 

podpisywanie pism nie wiadomego pochodzenia.  

Radna Marianna Kaczmarska: Poprosiła o wcześniejsze zgłaszanie zapytań, na które ma 

udzielić odpowiedzi jako Przewodnicząca Komisji Oświatowej, ponieważ po odpowiednie 

informacje musi odpowiednio wcześniej wystosować zapytanie do placówek oświatowych. 

Radny Tadeusz Kabat: Zapytał o drogę obok radnego Stodół – Kolonii. 

Radna Magdalena Kordek: Zmiany personalne w na szkołach w kwestii informacyjnej dla 

mieszkańców gminy. 

Radna Małgorzata Ostrowska: Zapytała czy jest ustalony termin zakupu działki pod świetlicę 

Wiejską dla Smug i Ług. 

Wójt Szymon Sidor: Odpowiedział na zapytania radnych: staw w Bidzinach, szkoła w 

Wojciechowicach, zakup działki – operat szacunkowy, droga zgłoszona jako droga 

powodziowa.  

Przewodniczący Rady Grzegorz Wójcik: Poprosił o zabranie głosu w tym punkcie. 

Nie było więcej pytań. 

 

Ad.8 

 

Przewodniczący zamknął obrady XIX sesji Rady Gminy w Wojciechowicach słowami  

„ Zamykam obrady XIX sesji Rady Gminy w Wojciechowicach”. 

Zakończenie sesji o godz. 10:35. 

 

 

Protokołowała  

Sulewska Katarzyna 

Podinspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 

 

    

 

 


